
                                                    PRILOGA H GRADIVU 402 IN 403 
 
 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN STALIŠČA ODBOROV, KOMISIJ, 
VODIJ KLUBOV SVETNIKOV, POSAMEZNIH MESTNIH SVETNIC IN 
SVETNIKOV  
 
 
URAD ZA FINANCE IN PRORAČUN 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
Josip ROTAR-LKP 
…Vprašljiva je tudi smotrnost enkratne poravnave z Iskro saj bi nam mogoče, mogoče 
govorim, obročno odplačevanje lahko nekatere zadeve olajšalo…… 
 
ODGOVOR: 
Sklenjena Sodna poravnava med MOM in Iskro d.d. v višini 7 mio EUR pomeni obročni način 
odplačevanja obveznosti. Z upravljanjem z dolgom iz naslova sodne poravnave dosežemo 
enak učinek obročnega odplačevanja, saj odplačujemo obroke banki, ki bo ponudila 
najugodnejše pogoje (obrestno mero). Gre samo za zamenjavo blagovnega kredita z 
finančnim kreditom, pri čemer pričakujemo ugodnejšo obrestno mero, kot jo imamo 
sklenjeno po sodni poravnavi z družbo Iskra d.d. ter daljšo ročnost odplačila in s tem nižje 
letne obroke v proračunih posameznega leta, kar je omogočilo možnost zadolževanja v letu 
2018. 
 
 
Damir OREHOVEC-SMC 
………..5,6 MIO za katerega bo MOM najela kredit. Ugotavljamo, da s tem MOM na nek 
način izpolni tisti maksimalno možnost zadolževanja. Kar nas pri vsej tej stvari skrbi pa je 
naslednje, da se večina tega denarja ne porabi za razvoj, ampak da ga boste porabili za 
poravnavo kredita in sicer 7 MIO v enem znesku…. 
 
ODGOVOR: 
Mestna občina Maribor je že z samo sodno poravnavo med MOM in Iskro, kar predstavlja 
blagovni kredit, ki se po mnenju računskega sodišča šteje kot zadolževanje, dosegla 
maksimalni možni obseg zadolževanja. Zato je MOM pristopila k upravljanju z dolgom iz 
naslova sodne poravnave, s katerim bo poplačala celotni dolg do družbe iskra, hkrati pa 
sklenila pogodbo z najugodnejšo banko in podaljšala ročnost odplačila kredita iz 5 na 8 let in 
s tem   odprla možnost zadolževanje za leto 2018, v katerem so predvideni tudi TUS projekti. 
V primeru postopka upravljanja z dolgom se obstoječi dolg zamenja za ugodnejšim 
zadolževanjem in ta kredit je lahko samo za poplačilo obstoječega kredita in ne za razvoj. 
 
 
Mateja DOVER EMERŠIČ-SD: 
…Gopharm je precej vprašljiv.…….Prodaja namreč ni uvrščena v Letni program prodaje 
finančnega premoženja…  
 
ODGOVOR: 
Mestna občina Maribor ni neposredni lastnik družbe Gopharm, zato ni v Letnem programu 
prodaje finančnega premoženja. 
 



 
 
…Pod vprašaj je potrebno postaviti tudi pokritje dolga do Iskre v enkratnem znesku. Povsem 
negospodarno je, da občina zato najame kredit in plačuje obresti, če je Iskra pripravljena na 
to, da se poravna dolg v več obrokih… 
 
ODGOVOR: 
Z upravljanjem z dolgom iz naslova sodne poravnave dosežemo enak učinek obročnega 
odplačevanja, saj odplačujemo obroke banki, ki bo ponudila najugodnejše pogoje (obrestno 
mero). Gre samo za zamenjavo blagovnega kredita z finančnim kreditom, pri čemer 
pričakujemo ugodnejšo obrestno mero, kot jo imamo sklenjeno po sodni poravnavi z družbo 
Iskra d.d. ter daljšo ročnost odplačila in s tem nižje letne obroke v proračunih posameznega 
leta, kar je omogočilo možnost zadolževanja v letu 2018 za investicije. 
 
 
Melita PETELIN-SAMOSTOJNA SVETNICA 
…Z novim kreditom, ki ga predlagate boste dosegli zgornjo mejo zadolževanja in ne boste 
imeli več nobenega manevrskega prostora… 
 
ODGOVOR: 
Mestna občina Maribor je že z samo sodno poravnavo med MOM in Iskro, kar predstavlja 
blagovni kredit, ki se po mnenju računskega sodišča šteje kot zadolževanje, dosegla 
maksimalni možni obseg zadolževanja. Zato je MOM pristopila k upravljanju z dolgom iz 
naslova sodne poravnave, s katerim bo poplačala celotni dolg do družbe Iskra d.d., hkrati pa 
sklenila pogodbo z najugodnejšo banko in podaljšala ročnost odplačila kredita iz 5 na 8 let in 
s tem si je odprla možnost zadolževanja za investicije za leto 2018, v katerem so predvideni 
tudi TUS projekti.  
 
 
Matej ŽMAVC 
… Mestna blagajna bo sedaj stala več kot je bilo v preteklem letu, čeprav smo prenesli na 
zunanjega izvajalca pa ste rekli, da bo zadeva cenejša… 
 
ODGOVOR: 
Mestna blagajna bo sedaj cenejša, saj bo strošek po plačilnem nalogu 0,29 EUR, prej je bil 
strošek po plačilnem nalogu 0,42 EUR. Glede na dejstvo, da je bila prej le ena poslovalnica, 
sedaj pa bodo tri poslovalnice se ocenjuje, da bo vplačanih več plačilnih nalogov. 
 
 
Damir OREHOVEC 
…Zdaj, opazili smo neko novost v proračunu,  v predlogu proračuna za naslednje leto, in 
sicer v 14 členu piše, da dokument identifikacije, investicije projekta, torej DIIP, do višine 
100.000 potrdi župan s sklepom, brez soglasja mestnega sveta… 
 
ODGOVOR: 
24. člen Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije 
na področju javnih financ določa, da je pogoj za uvrstitev NRP v proračun potrjen DIIP. 4. 
člen iste uredbe pa določa mejne vrednosti, po katerih je potrebno za investicije med 
300.000 in 500.000 EUR sprejeti DIIP po stalnih cenah, ki ga potrjuje mestni svet. Za 
investicije pod 300.000 EUR pa je potrebno izdelati enostavnejši DIIP, ki ga lahko s sklepom 
prav tako potrjuje župan Mestne občine Maribor. Želja MOM pri navedbi 3. odstavka 14. 
člena Odloka o proračunu pa je bila, da za projekte pod 100.000 EUR zaradi možnosti 
sofinanciranja s strani državnega proračuna (projekti TUS, področje mobilnosti) župan sam s 
sklepom potrdi DIIP in s tem uvrsti določen projekt v NRP med proračunskim letom. 



URAD ZA VZGOJO IN IZOBRAŽEVANJE, ZDRAVSTVENO, SOCIALNO 
VARSTVO IN RAZISKOVALNO DEJAVNOST 
 
Odbor za finance,  Mateja Dover Emeršič (SD) in Aleksander Županek (ŽL)  
Zagotovitev dodatnih sredstev za pokritje obveznost za vrtce. 
 
ODGOVOR: 
Mestna uprava je predlog delno upoštevala že na seji Mestnega sveta Mestne občine 
Maribor 16. februar ja 2017, na  prvi obravnavi Odloka o proračunu MOM za leti 2017 in 
2018. Sredstva na postavki  120006 Osnovna dejavnost javnih vrtcev je povečala za  leto 
2017 v višini 537.894 EUR in za leto 2018 v višini 1.076.194 EUR. Manjkajoča sredstva za 
financiranje dejavnosti predšolske vzgoje bodo do konca leta dodana v skladu s 
proračunskimi možnostmi. 
 
Odbor za mladino, šolstvo in šport, Odbor za finance, Renato Škerbinc (SDS), Damir 
Orehovec (SMC), Samo Robič (LG), Mateja Dover Emeršič (SD), Lidija Divjak Mirnik 
(LPR) in Aleksander Županek (ŽL) 
Pomanjkanja sredstev in predlog višanja sredstev na proračunski postavki 120111 Osnovna 
dejavnost javnih osnovnih šol. 
 
ODGOVOR: 
Predlog je upoštevan. Na proračunski postavki 120111 Osnovna dejavnost javnih osnovnih 
šol so dodana sredstva v višini 247.900 EUR za leto 2017 in enak znesek za leto 2018. 

 
Danijela Šerbinek (NLS) 
Višina sredstev na proračunski postavki 120102 Prevozi učencev v osnovno šolo nižja v 
primerjavi z letom 2016.  
 
ODGOVOR: 
Lokalna skupnost je po določilih Zakona o osnovni šoli in na podlagi obveznega programa 
osnovne šole dolžna pokrivati stroške za: prevoze učencev, katerih bivališče je oddaljeno od 
šole več kot 4 km; prevoze učencev, katerih pot v šolo je svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem prometu opredelil kot nevarno; ostale prevoze, kamor sodijo prevozi učencev 1. 
razreda osnovne šole in ne sodijo pod zgornja kriterija, prevozi učencev, ki so upravičeni do 
brezplačnega prevoza zaradi preselitve ali preusmeritve zaradi različnega programa 
osnovne šole. Učenci se praviloma vozijo v šolo z rednimi avtobusnimi linijami. Do vključno 
šolskega leta 2015/2016 so bili za šolske prevoze organizirani posebni avtobusni prevozi na 
relacijah, ki jih redne avtobusne linije niso pokrivale. S 1. 9. 2016 so bile na teh trasah 
uvedene nove integrirane linije posebnega linijskega prevoza. S tem se znižujejo stroški 
prevozov učencev v šolo in iz šole v okviru Urad za vzgojo in izobraževanje, zdravstveno, 
socialno varstvo in raziskovalno dejavnost. Ocenjujemo, da načrtovana sredstva v proračunu 
zadostujejo za pokritje stroškov prevozov učencev v osnovno šolo. 
 
Odbor za socialo in zdravstvo, svetniške skupine SDS, SMC, Lista gasilcev, SD, 
DESUS in posamezniki: Marjana Bravc, Danijela Šerbinek, Kaja Medved, Simon Trpin, 
Janko Leva.  
Prenizka sredstva za zakonsko obvezen program področij socialnega in zdravstvenega 
varstva in  občinski program socialnega varstva. 
 
ODGOVOR: 
Predlogi so upoštevani, manjkajoča sredstva so dodana na posameznih proračunskih 
postavkah. 
 



Odbor za socialo in zdravstvo, Simon Trpin, Janko Leva 
Sredstva za investicijo v Zdravstveno postajo Tezno naj se vključijo v proračun 
 
ODGOVOR: 
Za reševanje problematike ZP Tezno so vključena sredstva za začetne aktivnosti v letu 2017 
in 2018. 
 
Odbor za socialo in zdravstvo 
V proračunu ni obrazloženih PP od 220501 (Rdeči križ) do 220506 (Medgeneracijski center) 
 
ODGOVOR: 
Obrazložitve so bile v celoti pripravljene, vendar je del teksta pri urejanju celotnega gradiva 
po pomoti izpadel, napaka bo odpravljena. 
 
Marjana Bravc  
V predlogu proračuna ni sredstev za rešitev prostorske problematike Zavetišča za 
brezdomce 
 
ODGOVOR: 
Predlog je upoštevan. Sredstva so zagotovljena v predlogu proračuna za leto 2017. 
 



SEKRETARIAT ZA SPLOŠNE ZADEVE 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
Renato ŠKERBINEC- SDS 
… na drugi strani se povečujejo sredstva za dejavnost občinske uprave, indeks 147… 
 
Damir OREHOVEC – SMC  
…materialni stroški na tem področju so večji za 100% … 
 
Željko VOGRIN  
… biti racionalni na določeni porabi, pri čemer bi izpostavil… administracijo občinske 
uprave… 
 
Matej ŽMAVC  
… Skupni materialni stroški občinske uprave za 350.000 povišanja… 
 
Danijela ŠKERBINEK 
…povečanje materialnih stroškov… Administracija občinske uprave 350.000 povečanje…. 
 
Kaja MEDVED 
… Pisarniški in splošni material in storitve se povečujejo…. 
 
ODGOVOR (materialno tehnične službe):  
 
Kot že v obrazložitvi proračunske postavke 211710 Skupni materialni stroški ponovno 
poudarjamo, da so v tej postavki zajeti vsi tekoči stroški za nemoteno delovanje 
celotne občinske uprave na vseh lokacijah (h. Staneta 1, Slovenska 40,  Rotovški trg 
9, h. Tomšiča 2, ul. Vita Kraigherja 8, Grajska ulica 7). Gre za zelo obširen sklop 
različnih stroškov kot so: stroški za  tekoče  in investicijsko vzdrževanje vseh upravnih 
objektov in opreme (razna manjša popravila in menjava inštalacij in inštalacijske opreme, 
menjava sanitarne in druge potrošne opreme, razna druga popravila pisarniške opreme itd);   
stroški za plačila upravljanja upravnikom za objekte v upravljanju Materialno tehnične 
službe (Staninvest,  Uprastan, Dodoma, itd); stroški za zavarovanje vseh objektov v 
upravljanju Materialno tehnične službe (požar, izlitje vode, vlom, steklo, odgovornost); 
stroški varovanja teh objektov (fizično varovanje, najem opreme in  tehnično varovanje, 
storitev VNC-ja, vzdrževanje in servisiranje tehničnih sistemov - požar, odvoz denarja);  
stroški porabe energentov (elektrika, ogrevanje – dobava kurilnega olja, voda, odvoz smeti 
in drugih komunalnih odpadkov); stroški za vzdrževanje službenih vozil v uporabi Mestne 
uprave - 14 vozil  (zavarovanje, registracije, servisiranje, poraba goriva in maziva,  popravila 
itd);  stroški pisarniškega in računalniškega materiala; stroški nabave toaletnih 
potrebščin in čistilnih sredstev; stroški nabave časopisov in strokovnih revij; stroški 
za službena potovanja (dnevnice, hotelske namestitve, idr. stroški   potovanj  za voznike 
funkcionarjev); stroški bančnih storitev (uporaba plačilnih kartic v službenih vozilih); razne 
odškodnine, ter drugi nepredvideni operativni odhodki. Prav tako se iz te postavke pokrivajo 
stroški za nadomestila za stavbno zemljišče za objekte v upravljanju Materialno tehnične 
službe in za prazne poslovne prostore v upravljanju Urada za gospodarske dejavnosti. 
Poudariti je potrebno, da so na tej  postavki zajeti vsi obratovalni stroški vezani na upravne 
objekte Mestne občine Maribor, katerih uporabniki so tudi zunanji najemniki (Upravna 
enota).  
 
 



V letu 2017 se na tej postavki planira več finančnih sredstev predvsem zaradi neplačanih 
računov iz leta 2016 v vrednosti  pribl. 110.000 EUR  (tekoči stroški kot so olje, plin, el. 
energija, goriva, maziva… itd), ki so se prenesli v plačilo v leto 2017 in pred obremenitev 
po že sklenjenih pogodbah ki  znaša 514.700  EUR (tabela spodaj), torej je še 320.000 
EUR namenjenih za preostanek poslovanja do konca leta 2017 in sicer za tekoče stroške 
energentov kot so: voda, plin, odvoz smeti in drugih komunalnih odpadkov, stroški 
upravljanja za objekte v upravljanju MTS; nepredvidena - nujna vzdrževalna in druga  dela 
na objektih in opremi, nadomestilo za stavbno zemljišče…itd;  za katere ni sklenjenih pogodb 
oz. za plačilo že vseh zgoraj omenjenih tekočih stroškov. Vsi ti stroški se letno povečujejo 
zaradi podražitev  in na višino le-teh ne moremo vplivati.  
Prav tako bo v letu 2017 več obratovalnih stroškov (pribl. 60.000 €/leto)  odpadlo na  
MOM zaradi izselitve inšpekcijskih služb iz objekta ul. h. Tomšiča 2 in iz tega razloga na to 
postavko ne bo prefakturiranih – prejetih dodatnih finančnih sredstev. 
 
predobremenitev PP 211710 za leto 2017 po  
pogodbah 

že sklenjene pogodbe  vrednost v EUR 
najem multifunkcijskih naprav od 1.1. do 31.12 2017 78.000 
zavarovanje objektov od 1.1. do 30.9.2017 21.000 
zavarovanje vozil MTS od 1.1. do 31. 12. 2017 3.300 
varovanje objektov (fizično in teh.)  od 1.1. do 31. 12. 
2017 193.000 
dobava toaletnih potrebščin od 1.1. do 31. 12. 2017 12.000 
dobava čistilnih sredstev od 1.1. do 31.12.2017 6.600 
dobava el. energije  od 1.1.do 31. 12. 2017 130.000 
dobava kurilnega olja in plina od 1.1. do 31. 12. 2017 55.800 
vzdrževanje avtoparka od 1.1. do 31. 12. 2017 15.000 
    
skupaj: 514.700 
 

Josip ROTAR – LKP 
… smotrnost enkratne poravnave z Iskro …  
 
Milan MIKL – NLS  
… plačila radarjev v višini 7 MIO evrov in to kar v enem paketu…mimo vednosti mestnega 
sveta…. se strinjam, da odkupimo tisto, kar je že bilo obnovljeno. ……. ….. za odkup v višini 
od 3,5 do 4, 5 MIO evrov, s tem, da bomo šli v podrobnosti in opise, kaj dejansko je tista 
cena kar se tiče v obnovljeni opremi. …….. 
 
Damir OREHOVEC – SMC 
…… 28.2.2013 torej na MS sprejet sklep, to je bil 20. sklep, ki med drugim govori … »dolžan 
(torej župan) ob poteku razgovorov med Iskro in MOM obveščati MS občine Maribor. Za 
vsako odločitev v  tej zvezi pa si pridobiti soglasje MS MOM…  
Mateja DOVER EMERŠIČ –SD  
….. pokritje dolga do Iskre v enkratnem znesku… 
 
Lidija DIVJAK MIRNIK – LPR 
…. Iskra 7 MIO, zakaj, ne bi rada špekulirala o kako proviziji je pa zanimivo, da se ne 
upošteva to kar smo 2013 sprejeli o čemer je g. Mikl že govoril...  



 
Miloš STEVANOVIĆ – Klub samostojnih svetnikov  
… afera z radarji, s katero nas o odločitvi z enkratnim plačilom sploh niste seznanili… 
 
Milan MIKL  
….katera odvetniška služba je potem prevzela to… delno dotaknila teh dveh dopisov, ki jih 
imam tukaj pred sabo. Prvi je prišel iz takratne odvetniške pisarne 12. aprila, naslednji pa 18. 
aprila…. 
 
Matej ŽMAVC 
…. imamo v proračunu sredstva za montažo tega, imamo usposobljene ljudi, da bodo to kar 
smo prevzeli vgradili… 
 

ODGOVOR (Službe za pravne zadeve):  
 

Problematika sklepa, sprejetega na 20. seji Mestnega sveta Mestne občine Maribor v letu 
2013 se kaže v tem, da je njegova dikcija (povzeto) » Mestni svet Mestne občine Maribor za 
razgovore z družbo Iskra sistemi d.d. pooblašča podžupana v funkciji župana, ki je zadolžen 
o poteku razgovorov obveščati Mestni svet, za vsako odločitev v tej zvezi pa pridobiti 
soglasje Mestnega sveta…« 
 
Skladno z zakonodajo so določeni sklepi lahko obligatorni, drugi pa instrukcijski – in takšen 
je bil tudi navedeni sklep Mestnega sveta, saj je zavezoval zgolj in samo podžupana v 
funkciji župana, ki je v trenutku sprejetja sklepa bil g. Mikl. Zaradi nastopa nepredvidenih 
okoliščin (izvedba predčasnih volitev) pa je vodstvo Mestne občine Maribor prepričano, da je 
ravnalo v skladu z vsemi predpisi, ki ga zavezujejo. Statut Mestne občine Maribor (v 
23.členu, kjer so določene prisojnosti MS) namreč ne opredeljuje obveznosti seznanitve 
Mestnega sveta z ravnanji župana glede obvez, ki so bile predhodno že potrjene na 
Mestnem svetu – slednji pa se je z javno-zasebnim partnerstvom z družbo Iskra sistemi d.d. 
že seznanil v letu 2011, ko so bili sprejeti ustrezni sklepi, ki so za Mestno občino maribor 
pomenili nastanek obveznosti. 
 
Zastopanje Mestne občine Maribor je v pravdni zadevi z družbo Iskra sistemi d.d.. dne 3. 11. 
2014 prevzela Odvetniška družba Zečević o.p., d.o.o.. 
 
Mestna uprava je z vsebino dopisov z dne 12. in 18. 4. 2014 seznanjena, vendar pa se z 
njihovo vsebino ne strinja (oz. se ni strinjala niti takrat, ko so ji bili predani), kar pa se je 
dodatno izkazalo za pravilno tekom sodnega postopka z družbo Iskra sistemi d.d., ko je bilo 
(tudi) glede vsebine dopisa pridobljeno pravno mnenje pristojnih strokovnjakov Pravne 
fakultete Maribor, ki so v celiti negirali vsebino napotil ter opozoril iz obeh omenjenih 
dopisov. 
 
Ob sklenitvi sodne poravnave za nobeno izmed strank ni bila dogovorjena nikakršna 
provizija. 
 

Poravnava, ki je bila sklenjena v višini 7 mio EUR z vključenim DDV predstavlja plačilo do 
sedaj izvedenih del in storitev na semaforskem sistemu, rekonstrukcijo posameznih križišč v 
sklopu projekta in opremo, ki se je nahajala še v skladišču družbe Iskra, d.d. (katero bi v 
vsakem primeru MO Maribor morala plačati, saj je lastninska pravica že prešla, vendar se 
oprema po takratnih željah MO Maribor ni skladiščila v občinskih prostorih, Iskra, d.d. pa 
opreme po odstopu od pogodbe MOM ni izročila zaradi podanega ugovora ogroženosti).  
 
S sanacijo in posodobitvijo semaforskega sistema na področju MO Maribor (za kar bo 
porabljen večji del opreme, ki jo je MOM pridobila s sklenitvijo poravnave), bo občina 



zagotovila bolj tekoče in varno delovanje semaforskega sistema, kar se tiče vidljivosti, saj bo 
sistem posodobljen na LED osvetlitev, kot tudi v smislu izpadov in okvar semaforjev. 
Dodatno bo posodobitev, tako kratkoročno kot tudi dolgoročno, vplivala na znatni prihranek 
električne energije, zmanjšali pa se bodo stroški letnega vzdrževanja semaforskega sistema.  
 
Dela v povezavi s sanacijo in posodobitvijo semaforskega sistema bo izvedel koncesionar – 
družba Nigrad d.d., znotraj okvirjev sklenjene koncesijske pogodbe. 
 
Stekli pa so že pogovori z Univerzo v Mariboru, Fakulteto za elektrotehniko in računalništvo 
in drugimi mariborskimi fakultetami, da bi odstranjeno opremo predelali v izobraževalnih in 
drugih projektih in jim našli drugo uporabno vrednost. Ena izmed možnosti uporabe bi lahko 
bila tudi izdelava informacijskih tabel, ki informirajo in opozarjajo voznike o njihovi hitrosti, 
pred recimo vrtci in šolami. Za demontažo in morebitno predelavo v druge namene bo 
potrebno zagotoviti dodatna sredstva v proračunu MO Maribor. 
 
Zadnja poravnalna ponudba družbe Iskra, d.d., ki jo prilagamo, je bila takšna, kot izhaja iz 
dopisa družbe Iskra, d.d. z dne 19.04.2013, pri čemer je le-ta bila povsem drugačna, kot 
sedaj sklenjena, in sicer je bila sestavljena iz sledečega: 
 
- plačila zneska v višini 7.000.000,00 EUR + DDV, kar skupaj znese 8.540.000,00 EUR, pri 
čemer bi ta znesek bilo potrebno plačati v šestih mesečnih obrokih (od meseca junija 2013 
do novembra 2013); 
- bistveno pa je, da je Iskra, d.d. pogojevala, da se k navedeni poravnavi sklene še 
Sporazum o zmanjšanju nadomestila, ki bo družbi Iskra, d.d. pripadal po sklenjeni Pogodbi o 
JZP, kot je to razvidno iz 2. alineje 2. odstavka na drugi strani predmetnega dopisa, kot tudi v 
3. odstavku na prvi strani dopis (pri čemer se pravna podlaga za predmetni zahtevek iz 
naslova Sporazuma o zmanjšanju nadomestila nahaja v 8.1 točki Pogodbe o JZP (ki določa, 
da se v primeru predčasnega prenehanja pogodbe preostanek vrednosti vložka zasebnega 
partnerja v višini 29.953.776,10 EUR brez DDV izračuna na način, da se od predmetnega 
zneska za vsak mesec veljavnosti pogodbe odšteje 0,83% od vrednosti 29.953.776,10 
EUR), hkrati pa je družba Iskra, d.d. za sklenitev tovrstne poravnave pogojevala s sklenitvijo 
Sporazuma o odškodnini, ki bi predstavljal odškodnino v višini 70% vseh detektiranih 
prekrškov povprečja zadnjih 30 dni do izteka pogodbeno dogovorjenega trajanja JZP (za kar 
je prav tako pravna podlaga bila podana v 3. odstavku 15.3 Pogodbe o JZP). Na podlagi 
tovrstnih izračunov je mogoče torej priti to zneskov v višini več deset mio EUR, ki bi 
predstavljali realno sliko v kolikor bi se MOM v danem trenutku odločila za podpis poravnalne 
ponudbe pod pogoji, ki jih je diktirala družba Iskra sistemi d.d.. 
 



 
 
 
 
Milan MIKL  
….daste tu v kadrovski načrt kar 14 novih zaposlitev iz naslove izobrazbe VII/1 oz. VII/2… 
 
Lidija DIVJAK MIRNIK – LPR 
….Povečujemo ljudi za 24 ne razumem zakaj rabite novih 24 ljudi, … 
 
Jelka KOLMANIČ - DeSUS  
….kadri so predvideni za 24 ljudi se pravi več zaposlenih od tega, seveda razumem, da 
Medobčinski inšpektorat potrebuje nekaj dodatnih kadrov ker so dobili tudi določene dodatne 
naloge….  
 

ODGOVOR (Službe za splošne zadeve ter upravljanje s kadrovskimi viri):  
 
Znotraj kadrovskega načrta so predvidene nove zaposlitve, ki pa v veliki meri pomenijo 
nadomestitve predhodno zaposlenih (ki so se upokojili oz. jim je pogodba o zaposlitvi 
prenehala v letih 2014 do 2016 (eni uslužbenki je delovno razmerje prenehalo 30.12.2016 
ter ni bila nadomeščena v letu 2016)) ter za katere so javni natečaji oz. objave delovnih mest 
še v teku ali pa so bili postopki že zaključeni ter se z izbranimi v kratkem predvideva 
sklenitev pogodbe o zaposlitvi oz. zaposlitve iz naslova pridobitve posameznih projektov za 
katere so stroški plače delno refundirani. 
 
V zvezi z eksplicitno izpostavljeno kategorijo 14 novih zaposlitev na VII/1 in VII/2 stopnji 
izobrazbe mestna uprava pojasnjuje, da gre za: 

- 8 zaposlitev, pri katerih so bili kandidati že izbrani (pogodbe o zaposlitvi so bile s 4 
kandidati že sklenjene, s 4 kandidati pa bodo sklenjene predvidoma do 1.4.2017); 



- 1 zaposlitev kot nadomestna zaposlitev (3 odhodi v eni službi); razpis še ni bil 
izveden; 

- 5 projektno vezanih zaposlitev, za katere so stroški plače delno refundirani. 
 
Nadomestne zaposlitve se v letu 2016 (za leto 2015) niso izvedle predvsem iz razloga 
prerazporeditve dela med preostale zaposlene po posameznih uradih ter službah, vendar se 
s potekom časa izkazalo, da prihaja do preobremenitev zaposlenih.  

 
Vse nove zaposlitve, ki so razvidne iz kadrovskega načrta, so za funkcioniranje Mestne 
občine Maribor (zaradi manjka zaposlenih zaradi odhodov v preteklih letih ali pa morebitnih 
pridobitev projektov) nujno potrebne ter so bile izbrane preudarno ter usmerjeno k cilju 
maksimalnega izkoristka sposobnosti in znanja zaposlenih javnih uslužbencev. 
 
 

Milan MIKL  

…notarske zadeve za 20.000 evrov za 30.000 evrov… 

 
ODGOVOR (Službe za pravne zadeve):  
 
Sredstva na PP 216100 so namenjena aktivnostim zemljiškoknjižnega urejanja nepremičnin 
v lasti MOM, grajenega javnega dobra in vknjižbi etažne lastnine, za plačilo stroškov 
geodetskih storitev (parcelacije, kataster stavb), med drugim tudi notarske stroške overitev 
in priprave notarskih listin s področja stvarnega prava. 
 
Nikakor pa na tej podlagi ni možno sklepati, da se bodo zgolj stroški notarskih storitev 
(vezanih na urejanje zemljiškoknjižnega stanja) povišali za 20.000 EUR. Mestna občina 
Maribor namerava v tekočem koledarskem letu pristopiti k celostni ureditvi nerešenih 
lastniških stanj glede t.i. funkcionalnih zemljišč, saj lahko ima neurejenost slednjih naperjenih 
v odškodninskih zahtevkih ter pravdnih postopkih negativno konotacijo za Mestno občino 
Maribor (navedeno se nanaša predvsem na neurejenost pripadajočih zemljišč k 
večstanovanjskih stavbam, kjer je Mestna občina Maribor formalno gledano še vedno 
lastnica dvorišč, zelenic ipd., ki so sicer neločljivo povezane ter služijo zgolj stanovalcem 
določenih stavb).  
 
Povečanje predmetne proračunske postavke je torej namenjeno zagotovitvi pogojev za bolj 
sistematično reševanje neurejenih lastniških razmerij (torej gledano celostno in ne zgolj za 
kritje stroškov notarskih storitev), ki bi na daljši časovni rok pomenila izogib nastajanju 
nepotrebnih stroškov za Mestno občino Maribor. 
 

Miloš STEVANOVIĆ – Klub samostojnih svetnikov 

… Postavka informatizacija uprave 0402 se viša za kar 180.000 evrov … 
 
Matej ŽMAVC 

… Sekretariat za splošne zadeve. Informacijska infrastruktura povišanje za 100 tisoč evrov. 
Skupni materialni stroški občinske uprave za 350 tisoč evrov povišanja. Jaz res ne vem kaj 
boste naredili s to ITK opremo na občini. Bomo šli v vesolje. … 
 
 

 



Danijela ŠERBINEK 

… in pa seveda proračunska postavka telekomunikacije čisto v stilu današnjega medijskega 
članka povečanje za 93.000 evrov. Potem imamo tukaj še, tekoče vzdrževanje računalniške 
opreme, podatkovnih  baz ter telekomunikacij za 65.000 evrov povečanje … 
 
 
ODGOVOR (Službe za informatiko): 
 
Služba za informatiko, ki skrbi za proračunski postavki 211816 Tekoče vzdrževanje rač. 
opreme, podatkovnih baz ter telekomunikacij in 910007 Investicije in investicijsko 
vzdrževanje strojne in programske opreme v predlogih proračuna 2017 in 2018 za obe 
proračunski postavki ni povečala potrebnih sredstev – ostala so enaka kot so bila za sprejeti 
proračun za leto 2016. 
Pri ugotovitvah za omenjana povečanja 180.000, 100 tisoč, 93.000 in 65.000 evrov gre 
verjetno za primerjave glede na realizacije porabe v določenem trenutku. 
 
Dodatno: zaradi odločitve vodstva o nakupu programske opreme za vodenje finančno 
računovodskega poslovanja Mestne občine Maribor ter planiranje in izvrševanje proračuna v 
letu 2017 je potrebno proračunsko postavko in 910007 Investicije in investicijsko vzdrževanje 
strojne in programske opreme v letu 2017 in 2018 povečati za 110.000 € (plačilo v dveh letih 
po 55.000 €). 
 

 



MEDOBČINSKI INŠPEKTORAT IN REDARSTVO MARIBOR 
 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
Odgovor na razpravo svetnice Danijele Šerbinek stran 32-33 v magnetogramu: 
, in potem ponovno materialni stroški na Inšpektoratu in redarstvu povečanje za 
71.000 evrov.  
 
Po pregledu Finančnih in kadrovskih načrtov MIRM za leta 20016, 2017, 20018 ugotavljamo, 
da so znašali načrtovani materialni stroški: 
 
leto mat. stroški indeks opombe 
2016 285.650,00€ 100  
2017 274.300,00€ 96 znižanje zakupnine  
2018 297.950,00€ 104 dodatni zaposleni v inšpektoratu konec 2017 
 
 
Trditev svetnice torej ne drži. 
 
Na ostale pripombe (Kolmanič 15, Luketič 34), ki niso vezane na proračun nimamo pojasnil. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



URAD ZA KULTURO IN MLADINO 
 
PREDLOGI ZA POPRAVKE PREDLAGANIH PRORAČUNOV IZ 
RAZPRAVE MS  
(23. seja, 16.2.2017) 
 
Odbor za kulturo:  
Odbor ugotavlja, da predlagana proračuna 2017 in 2018 ne sledita ciljem in ukrepom iz 
Lokalnega programa za kulturo 2015-2020. 
 
Odbor za mladino, šolstvo in šport: 
Odbor ugotavlja, da predlagana proračuna 2017 in 2018 ne sledita ciljem in ukrepom 2. 
Lokalnega programa mladih. Odbor poziva mestno upravo, da v skladu s sprejetim 2. 
Lokalnim programom mladih upošteva 5% povišanje proračunske postavke 221208 
Sofinanciranje mladinskih dejavnosti, sprejete v proračunu 2016. 
 
LKP - Josip ROTAR 
Želi, da se zagotovi sredstva za delo nevladnih organizacij. 
 
SMC - Damir OREHOVEC 
Izraža skrb zaradi znižanja sredstev za mladino, posebej glede MMS. 
 
LG - Samo ROBIČ 
Ne sledi se ciljem in ukrepom LPK. 
 
SD - Mateja DOVER EMERŠIČ 
Ugotavlja, da se znižujejo sredstva za mladino. Nesprejemljivo je tudi nižanje sredstev za 
delovanje javnih zavodov na področju kulture za 4,1 %. SD poziva k dvigu sredstev.  
 
LPR - Lidija DIVJAK MIRNIK 
Ugotavljajo, da imajo zavodi na področju kulture premalo načrtovanih sredstev za materialne 
in programske stroške, da se ne izvaja Lokalnega programa za kulturo. Zagotoviti bi bilo 
potrebno sredstva za dostojno podelitev Glazerjevih nagrad (prireditev). 
Povečati je potrebno sredstva za izvajanje ukrepov 2. Lokalnega programa mladih.   
 
DeSUS - Jelka KOLMANIČ  
Prenizko so načrtovana sredstva za nevladne organizacije, posebej za društva na področju 
ljubiteljske kulture.  
 
ZL - Aleksander ŽUPANEK  
Za področje mladih (MMS) in kulture je potrebno zagotoviti 100 % sredstva (razumemo kot: 
ne zmanjševati v primerjavi z 2016). 
 
Mateja DOVER EMERŠIČ 
Izpostavi problematiko zniževanja sredstev za delovanje javnih zavodov na področju kulture, 
posebej Narodnega doma; poziva k zagotovitvi višjih sredstev za Narodni dom oz. zavode za 
kulturo.  
 
Matej ŽMAVC 
Ugotavlja nižanje sredstev za javna dela na področju kulture in mladine. 
Izraža podporo predlogom za povišanje sredstev za ukrepe 2. Lokalnega programa mladih. 
 



Andrej TROBENTAR 
Predlaga povečanje proračunskih postavk za področje mladine, posebej za ukrepe 2. 
Lokalnega programa mladih.  
Vprašanje o razlogih zmanjšanja sredstev za MMS: ali gre za povračilni ukrep v zvezi s 
kritično obravnavo MKC? 
 
Samo ROBIČ 
Predlaga, da se dodatna sredstva prihodkov občine razporedijo na proračunske postavke za 
nevladne organizacije in javne zavode. 
 
Stanislava NATERER  
Predlaga, da se ne krči sredstev nevladnim organizacijam, saj v njih pretežno delajo 
volontersko. 
 
 
POVZETEK IN PREDLOG ODGOVOROV URADA ZA KULTURO IN 
MLADINO 
 
KULTURA: 
 
1. Ne zmanjševati sredstev za izvajanje javnih del na področju kulture/mladine (Matej 

Žmavc) 
 

V prvem predlogu proračuna je Urad za kulturo in mladino predlagal obseg sredstev, ki 
zadostujejo za že nastale pogodbene obvezne do izvajalcev javnih del. Zmanjševanja 
sredstev je posledica krčenja državnega programa financiranja javnih del v razpisu 
ZRSZZ.  

 
2. Povečati sredstva za ukrepe Lokalnega programa za kulturo (Odbor za kulturo, LG – 

Samo Robič, LPR – Lidija Divjak Mirnik) 
 

Glede na možen obseg sredstev za področje kulture pa je bila v načrtovanju porabe po 
posameznih proračunskih postavkah dana prednost ohranjanju obstoječega obsega in 
kakovosti programov in projektov javnih zavodov in neodvisnih producentov (nevladnih 
organizacij) pred uvajanjem novih vsebin in programov, ki sledijo iz ciljev in ukrepov 
Lokalnega programa za kulturo 2015 – 2020. V kolikor bi finančni viri dopuščali povečanje 
sredstev za področja dela Urada za kulturo in mladino, imajo zato po presoji urada 
prednost: zagotovitev zadostnih sredstev za stroške dela zaposlenih v javnih zavodih, za 
materialne in programske stroške delovanja javnih zavodov ter za ohranjanja dosedanje 
ravni sofinanciranja programov in projektov neodvisnih producentov. V predlogu 
proračuna za drugo obravnavo se zato v letu 2018 ohranja sredstva, ki v 2017 omogočajo 
pripravo predlogov in izbora posameznih finančno manj zahtevnih ukrepov LPK, ki bi se 
izvajali v letu 2018.  
 

3. Povečati sredstva za javne zavode na področju kulture (SD – Mateja Dover Emeršič, 
LPR – Lidija Divjak Mirnik, Samo Robič, Aleksander Županek). 

 
UKM predlaga, da se predlog v okviru možnosti upošteva. V predlogu proračuna za drugo 
obravnavo se za leto 2018 povečujejo sredstva za javne zavode  (razen za oba muzeja, 
Umetnostno galerijo in Sinagogo) na načrtovan nivo v letu 2017. Pri tem se sicer 
zmanjšuje razlika med potrebnimi in možnimi sredstvi za obratovanje javnih zavodov, 
problem zmanjševanja sredstev za splošne materialne in programske stroške delovanja 
zavodov zaradi višanja stroškov dela pa ostaja še naprej odprt in ga v obstoječih 



finančnih okvirih ne moremo rešiti – oziroma ga lahko rešimo v škodo sofinanciranja 
programov in projektov nevladnih organizacij.   
Glede ugotavljanj svetnice Mateje Dover Emeršič o izrednih nižanjih sredstev za javni 
zavod Narodni dom v letu 2014, je potrebno pojasniti, da so bila sredstva zavodu v letu 
2014 znižana, ker je Narodni dom v letu 2013 po prenehanju delovanja zavoda Maribor 
2012 začasno prevzel programsko sofinanciranje nekaterih projektov EPK 2012, v letu 
2014 pa so bila sredstva prenesena v javni razpis, na katerem so nosilci teh projektov 
lahko kandidirali za občinska sredstva. Kasnejša nihanja sredstev za Narodni dom so 
posledica različnih obsegov občinskih sredstev za Festival Lent. Problematika financiranja 
zavoda Narodni dom sicer ne odstopa od splošnega problema obsega sredstev za javne 
zavode na področju kulture.      

 
4. Povečati sredstva za nevladne kulturne organizacije (samostojne producente na 

področju kulture) in za kulturna društva  ljubiteljske kulture (LKP – Josip Rotar, 
DeSUS – Jelka Kolmanič, Matej Žmavc, Samo Robič, Stanislava Naterer). 
 
UKM razume prizadevanja za ohranjanje dosedanjega obsega sofinanciranja nevladnih 
organizacij na področju kulture, žal pa v okviru razpoložljivih sredstev za področja dela 
urada ob zagotavljanju nujnih sredstev za posamezne namene ni možno v celoti 
zagotoviti sredstev za nevladne organizacije v obsegu leta 2016. Za večino razpisnih 
področij (kulturni programi, kulturni projekti) se zato ohranja 5 % nižanje sredstev, kot je 
bilo predlagano za prvo obravnavo proračunov. V predlogu za drugo obravnavo 
proračuna se dodaja le sredstva za ljubiteljsko kulturo (sofinanciranje društev, skupni 
programi društev, zborovsko tekmovanje Naša pesem) do obsega realizacije sredstev v 
2016 za iste namene.  

 
5. Povečati sredstva za izvedbo prireditve ob podelitvi Glazerjevih nagrad in priznanj  

(LPR – Lidija Divjak Mirnik). 
 

V okviru razpoložljivih sredstev stroškovno zahtevnejša organizacija prireditve ob podelitvi 
Glazerjevih nagrad in priznanj ni prioriteta in predlagamo, da se predlog povečanja 
sredstev za ta namen ne upošteva. Vzrok je tudi prekratek čas za izpeljavo zahtevnejše 
prireditve, ki bo 22.3.2017. Ne glede na obseg sredstev pa si vsi v organizacijo prireditve 
vključeni prizadevajo za čim kvalitetnejši dogodek.  

 
 

MLADINA: 
 

 
6. Povečati sredstva za ukrepe 2. Lokalnega programa mladih (Odbor za mladino, 

šolstvo in šport, LPR – Lidija Divjak Mirnik, Matej Žmavc, Andrej Trobentar). 
 

Glede na možen obseg sredstev za področja v pristojnosti Urada za kulturo in mladino 
kulture so  načrtovana sredstva za izvajanje ukrepov 2. Lokalnega programa mladih v 
višini, ki omogoča nadaljevanje izvajanja ukrepov, kot je bilo zastavljeno v letu 2016. 
Sredstva za ta namen ostajajo na ravni predloga iz prve obravnave proračuna.  
 

7. Povečati sredstva za javni zavod na področju mladine (SD – Mateja Dover Emeršič, 
Andrej Trobentar, Samo Robič, Stanislava Naterer). 

 
Sredstva za javni zavod Mladinski kulturni center Maribor za področje zavodovih 
dejavnosti v sektorju mladine ostajajo v obsegu, kot je bil predviden v predlogu proračuna 
za prvo obravnavo. Zaradi povečevanja stroškov dela ter posledično zmanjševanja 
obsega sredstev za splošne in programske materialne stroške obseg načrtovanih 



sredstev lahko vpliva na poslovanje zavoda zlasti v letu 2018, zato bodo v letu 2017 ob 
spremljanju poslovanja zavoda iskane možnosti za izboljšanje finančnih pogojev 
poslovanja oziroma predlagana dodatna sredstva za zavod v letu 2018.  
 

8. Povečati sredstva za nevladne organizacije na področju mladine (Odbor za mladino, 
šolstvo in šport, LKP – Josip Rotar, SMC – Damir Orehovec, DS – Mateja Dover Emeršič, 
ZL – Aleksander Županek, Andrej Trobentar, Samo Robič, Stanislava Naterer). 

 
Predlog je upoštevan in se v predlogu proračunov 2017 in 2018 za drugo obravnavo 
načrtuje za sofinanciranje delovanja mladinskih centrov in mladinskih projektov enak 
obseg sredstev kot v letu 2016.   
 

9. Povečati sredstva za Mestni mladinski svet (SMC – Damir Orehovec, ZL – Aleksander 
Županek, Andrej Trobentar).  

 
Predlog je upoštevan in se v predlogu proračunov 2017 in 2018 za drugo obravnavo 
načrtuje za sofinanciranje delovanja Mestnega mladinskega sveta  enak obseg sredstev 
kot v letu 2016.   
Na vprašanje svetnika Andreja Trobentarja o »povračilnih ukrepih« kot možnem razlogu 
za predlagano zmanjšanje sredstev za delovanje MSS, Urad za kulturo in mladino 
pojasnjuje, da so bila v predlogu proračunov za 2017 in 2018 sredstva za MMS v 
primerjavi z letom 2016 nižana iz enakih razlogov kot za programske in materialne 
stroške javnih zavodov ter za vse oblike sofinanciranja nevladnih organizacij – zaradi 
načrtovane kvote za namene kulture in mladine v okviru ocenjenih prihodkov mestnega 
proračuna. Pri tem UKM ni dajal prednosti ali slabšal okoliščin posameznim posrednim 
uporabnikom proračuna, ampak jih je obravnaval enakopravno. 
 



SLUŽBA ZA ZAŠČITO, REŠEVANJE IN OBRAMBNO NAČRTOVANJE 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
Jelka KOLMANIČ - DeSUS  

……. za druge nevladne organizacije, kot so Društva upokojencev, Združenje borcev, 
Združenje slovenskih častnikov, Domicilne enote, Zveza vojnih veteranov, Policijsko 
veteransko društvo Sever in Domovinsko društvo generala Majstra. Želela bi vas spomniti na 
to, da se morda komu zdi to nepotrebna dejavnost, jaz pa bi vas rada spomnila, da te 
organizacije prostovoljno ohranjajo tako delo in spomin na preteklost in na našo zgodovino. 
Razumeli smo, da v času velike krize nismo mogli pričakovati da bodo ta sredstva ne vem 
kako povišana, smo razumeli da ohranjamo status Quo, vendar pa bi rada povedala, da 
pričakujemo, da bo do drugega branja, da bodo te postavke korigirane za kakšen 5 % in bi 
vam rada povedala, da če boste korigirali te postavke, ki sem jih jaz sedaj tu omenila za 5 % 
boste porabili vsega skupaj za 30. tisoč evrov in čisto nič več, zato ne bom razumela, da 
tega ni mogoče uresničiti. 
 
 
ODGOVOR: 
Veteranska društva, ki utrjujejo domoljubno zavest, skrbijo, da del naše  zgodovine ne bo 
pozabljen in hkrati s svojimi programi dela pripomorejo k boljši prepoznavnosti Mestne 
občine Maribor, tudi drugod po Sloveniji za Mestno občino Maribor ne predstavlja 
nepotrebno dejavnost. Zato smo pri pripravi osnutka proračuna za drugo branje upoštevali 
vaš predlog in uspeli zagotoviti povišanje proračunskih sredstev za nekaj več kot 5%.       
 
 



SLUŽBA ZA DELOVANJE MESTNEGA SVETA 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
LPR – LIDIJA DIVJAK MIRNIK 
 
Zakaj se povečujejo sredstva na proračunski postavki NADZORNI ODBOR? 
 
Sredstva so načrtovana v višini 16.000 EUR, kar je več od realizacije v zadnjih dveh letih. 
Realizacija je bila nižja saj je NO nekaj časa deloval brez enega člana (zaradi odstopa) in 
enega član, ki je bil nekaj sej osebno zadržan. Zato je bil znesek izplačanih sejnin nižji. 
 



MEDOBČINSKI URAD ZA VARSTVO OKOLJA IN OHRANJANJE NARAVE 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
Josip ROTAR – LKP 

Str. 2: Potem to kar je že prej izrazil odbor za okolje in prostor, ukrepe na področju varovanja 
okolja in pa narave bi bilo smotrno povezati tudi z zdravstvenimi in pa socialnimi programi. 
Sploh glede na to, da se ta program kakovosti zraka počasi izteka in da bo nov program 
počasi treba pripraviti in glede na to, da smo imeli v tem letu veliko dni s prekoračenimi trdimi 
delci, kar je slabo za zdravje, za tiste, ki še to ne veste, mogoče.   
 
ODGOVOR MUVOON: 
Varstvo okolja in ohranjanje narave je v svojih aktivnostih tesno povezano z varovanjem 
zdravja. Pri našem delu, predvsem na področju izvajanja monitoringov, projektov, 
informiranja in osveščanja javnosti, se povezujemo z zdravstvenimi ustanovami, strokovnjaki 
iz medicinske stroke, nevladnimi organizacijami s področja varstva zdravja. Pripravljamo 
številne predstavitve, okrogle mize, delavnice, članke, kjer obravnavamo povezanost vplivov 
emisij v okolje (zrak, vode, hrup, odpadki) na zdravje ljudi.  
 
Na MUVOON smo že pred nekaj leti pripravili projekt Informacijske platforme, kjer smo želeli 
povezati podatke o stanju okolja z zdravstvenimi podatki. Takšna platfoma bi bila namenjena 
občanom, strokovnim službam, zdravnikom, da bi lahko za posamezne predele mesta 
preverili npr. kakšna je kakovost zunanjega zraka in zdravstvene težave, ki se na tem 
območju pogosteje opažajo (več astmatikov, otroška astma, bronhitisi,…). Zaradi 
pomanjkanja finančnih sredstev se izvedba projekta od zasnove ni nadaljevala.  
 
V pripravi je novelacija Odloka o Načrtu za kakovost zraka na območju MOM skupaj s 
programom ukrepov. Ministrstvo za okolje in prostor, ki vodi postopek spremembe odloka, 
smo opozorili, da ukrepi v preteklem obdobju niso bili učinkoviti, kar se je izkazalo v lanskem 
letu, ko smo v centru mesta zabeležili 43 preseganj mejne dnevne vrednosti delcev PM10 

(dovoljenih je 35). Ukrepi za prihodnje obdobje se bodo morali bolj učinkovito izvajati na 
področju individualnih kurišč, kjer pa bo potrebna večja udeležba države (zakonske podlage 
in finančna sredstva).  
 
Glede vključenosti socialnih programov v varstvo okolja sodelujemo in delno sofinanciramo  
socialno podjetje društvo Aktiviraj se, ki izvaja projekt Posredovalnice rabljenih predmetov 
Ropotarnica Maribor. V okviru Evropskega tedna mobilnosti organiziramo Dan invalidov, kjer 
se le-ti predstavijo s svojimi aktivnostmi.  
 



SLUŽBA NOTRANJE REVIZIJE 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
Samo ROBIČ – LG 
…tukaj je ogromno stroškov v notranji revizije. Sedaj zakaj je takšen dvig. Nekaj sem bral 
razlago mi ni bilo preveč jasno iz 2.600 na 44.000…  
 
Mateja DOVER EMERŠIČ - SD 
…s proračunom predvideva izdelava dolgoročnega načrta notranjih revizij kot posebna 
postavka Poseben material in storitve v okviru Službe za notranjo revizijo… 
 
Matej ŽMAVC 
…Služba notranje revizije iz 2.000 EUR na 44.000 EUR pri tem pa morajo nekateri javni 
zavodi naročati zunanje revizije, ker ta notranja revizija nima dovolj časa, piše v obrazložitvi, 
da se bo nabavil nov pisarniški material, strokovna literatura in pa stroški seminarjev in 
konferenc… 
 
Lidija DIVJAK MIRNIK 
…kar se tiče te ljube revizije teh 44 tisoč evrov. Mislim vsaj obrazložitev bi tako napisali, da 
bi jo kupili ker to zgleda kot da res nekaj skrivate in me zanima kaj v teh 44 tisoč evrih 
skrivate. Na strani nimam strani, 44 tisoč evrov.… 
 
 
ODGOVOR (povečanje PP 211701 – materialni stroški Služne notranje revizije iz 4.000 na 
44.000 EUR): 
 
Zakon o javnih financah (ZJF) v svojem 100. čl. določa, da je predstojnik neposrednega 
proračunskega uporabnika (NPU) in posrednega proračunskega uporabnika (PPU) 
odgovoren za vzpostavitev in delovanje ustreznega sistema finančnega poslovodenja in 
notranjih kontrol ter notranjega revidiranja. Na podlagi ZJF je bil sprejet Pravilnik o 
usmeritvah za usklajeno delovanje sistema NNJF, ki v svojem 10. čl. določa, da mora 
proračunski uporabnik, katerega letni proračun presega 2.086.464,00 EUR zagotavljati 
notranjo revizijo svojega poslovanja vsako leto, vsi ostali proračunski uporabniki pa najmanj 
enkrat v obdobju treh let.  
 
Proračunski uporabnik lahko zagotovi notranjo revizijo na tri načine, in sicer: 
• z organiziranjem lastne notranjerevizijske službe (10. čl. Pravilnika), 
• z organiziranjem skupne službe (11. čl. Pravilnika) in 
• z najemom zunanjega izvajalca notranjega revidiranja (12. čl. Pravilnika). 
 
Službi notranje revizije Mestne občine Maribor je s trenutno veljavnim Odlokom o organizaciji 
in delovnem področju MU MOM dano pooblastilo, da lahko deluje kot skupna 
notranjerevizijska služba za tiste javne zavode, katerih (so)ustanoviteljica je MOM, stroški 
izvedbe notranje revizije pa so v tem primeru pokriti neposredno iz proračuna Mestne občine 
Maribor. 
 
Z organiziranjem skupne službe občina tako zadosti zakonski zahtevi po zagotavljanju 
notranjega revidiranja v lastnem revizijskem okolju (mestna uprava MOM), kot tudi pri vseh 
vključenih posrednih uporabnikih občinskega proračuna. Pravno podlago za izvedbo revizije 
v posameznem javnem zavodu (skladu ali agenciji) v tem primeru predstavlja dogovor 
oziroma sporazum, sklenjen med občino in posameznim uporabnikom občinskega 
proračuna. 
 



Notranjerevizijska služba Mestne občine Maribor je samostojna organizacijska enota mestne 
občine, ki je funkcionalno in organizacijsko ločena od drugih organizacijskih enot ter 
neposredno podrejena in odgovorna županu MOM. Služba notranje revizije, ki je 
organizirana kot skupna notranjerevizijska služba, o svojih ugotovitvah neposredno poroča 
predstojniku javnega zavoda, končno poročilo o opravljeni reviziji pa posreduje v vednost 
tudi županu občine. Ministrstvo za finance, Urad za nadzor proračuna je na podlagi 101. čl. 
Zakona o javnih financah ter 4. čl. Pravilnika o usmeritvah za usklajeno delovanje sistema 
notranjega nadzora javnih financ januarja 2014 opravilo pregled skladnosti organiziranosti in 
poslovanja Službe notranje revizije z veljavnimi predpisi. Med pregledom so preverili 
skladnost internega akta o notranjem revidiranju MOM, dokazila, da smo zaposleni v SNR 
pridobili predpisane nazive, program ter poročilo o izobraževanju notranjih revizorjev v 
revidiranem letu, strateški ter letni načrt dela, letno poročilo SNR, revizijsko oceno tveganja 
ter revizijski dosje o izvedeni izredni in redni notranji reviziji. V končnem poročilu so izdali 
naslednjo revizijsko oceno stanja: »mnenje revizorjev Urada RS za nadzor proračuna je, da 
sta organiziranost in poslovanje Službe notranje revizije Mestne občine Maribor v vseh 
pomembnejših pogledih skladna z Usmeritvami za državno notranje revidiranje.« Med 
pregledom so vodstvu MOM priporočali razmislek o organiziranju skupne SNR. 
 
Z organiziranjem skupne službe MOM zagotavlja kakovostno, a hkrati cenejšo obliko 
zagotavljanja notranje revizije pri vseh posrednih uporabnikih občinskega proračuna, kar 
ocenjujemo kot racionalno ravnanje z zaupanimi proračunskim sredstvi. Opravljena analiza 
je namreč pokazala, da je organiziranje skupne SNR, v okviru občine, smotrn način 
izvajanja notranjerevizijske dejavnosti v okviru občine.  
 
Organiziranje skupne Službe za notranje revidiranje ne bo imelo dodatnih finančnih posledic 
za proračun MOM. Nasprotno; z organiziranjem skupne notranjerevizijske službe 
pričakujemo realizacijo pozitivnih finančnih učinkov na proračun MOM. V prvem letu, ko je v 
skupno notranjerevizisjko službo priključenih 31 javnih zavodov, pričakujemo realizacijo 
prihranka v višini cca. 40.000,00 EUR 
 
V nadaljevanju prikazujemo izsledke opravljene analize: 
Dejavnost notranjega revidiranja je zakonsko predpisana, zato je bilo financiranje dejavnosti 
do sedaj načrtovano v okviru finančnih načrtov posameznih uradov, in sicer v sklopu 
financiranja posrednih uporabnikov občinskega proračuna kot tekoči transferi za blago in 
storitve. Z ustanovitvijo skupne notranjerevizijske službe pa bodo ta sredstva, načrtovana kot 
tekoči transfer proračunskim uporabnikom za blago in storitve, v letu 2017 prerazporejena za 
namen delovanja Službe notranje revizije. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Pregled stroškov zunanjih izvajalcev notranje revizije posrednih uporabnikov proračuna 
MOM v letu 2016: 
 

Proračunski uporabnik 
proračuna MOM 

Število enot Skupna vrednost zunanjih izvajalcev 
revidiranja v EUR 

Vrtci 8 12.060,40 

Šole 20 54.259,00 

Drugo izobraževanje 4 9.382,00 

Kultura 8 24.227,90 

Zdravstvo 2 6.083,80 

Drugi (JMSS, ŠOM, MRA, GB) 4 24.824,00 

Skupaj 46 130.837,10 

 

Povprečna cena zunanjega izvajanja notranje revizije javnega zavoda v letu 2016 je bila 
2.844,28 EUR. Skupno je bilo za plačilo zunanjim izvajalcem v letu 2016 porabljenih 
130.837,10 EUR.  
 
Od skupno 46 posrednih proračunskih uporabnikov se je v letu 2016 skupni notranjerevizijski 
službi pridružilo 31 javnih zavodov, ki so (so)ustanovljeni oz. (so)financirani s strani MOM. 
Le-ti so v letu 2016 za najem zunanjih izvajalcev notranjega revidiranja porabili 78.352,88 
EUR. 
 
Omenjena sredstva, (prvotno) načrtovana kot tekoči transfer proračunskim uporabnikom za 
blago in storitve, bodo za leto 2017 ob racionalizaciji stroškov prerazporejena za namen 
delovanja skupne Službe za notranjo revizijo MOM, in sicer v višini 40.000,00 EUR. 
Ocenjujemo, da bomo za potrebe pokritja razširjenega revizijskega okolja z najemom 
zunanjih izvajalcev notranjerevizijskih storitev letu 2017 realizirali strošek v višini 40.000,00 
EUR, kar predstavlja prihranek v skupni višini 38.352,88 EUR 
 
Za najem zunanjih izvajalcev notranjerevizijskih izvajalcev smo se odločili, saj je opravljena 
analiza stroškov pokazala, da je najem zunanjih izvajalcev cenejši od zaposlitve dveh 
dodatnih notranjih revizorjev (64.604,00 EUR1), kolikor bi jih potrebovali za pokritje 
razširjenega revizijskega okolja. 
 
 
 
 

                                                      
1
 Skupna SNR MOM bi v enem revizijskem ciklu lahko pokrila opisano revizijsko okolje z dodatno zaposlitvijo 

dveh notranjih revizorjev, kar znaša: letni strošek plače za dva samostojna notranja revizorja z licenco: 62.604,00 

EUR + strošek izobraževanja: 2.000,00 EUR. 

 



Na podlagi izvedene analize ter upoštevanjem priporočil stroke (Urada za nadzor proračuna) 
želimo z organiziranjem skupne notranjerevizijske službe v MOM doseči naslednja 
zastavljena cilja: 
 
• zagotoviti gospodarno ravnanje s proračunskimi sredstvi, katera Mestna občina Maribor 

namenja proračunskim uporabnikom za naročanje storitev notranjega revidiranja na trgu 
ter 

• zagotoviti poenotenje postopkov in koordinacijo dejavnosti notranjega revidiranja ter s 
tem racionalizacijo sredstev glede na učinek. 



SLUŽBA ZA RAZVOJNE PROJEKTE IN INVESTICIJE 
 
Odgovor na vprašanja mestnih svetnic in svetnikov 
 
 
Josip ROTAR – LKP 

 
…. Kolesarski projekti morajo biti letos prijavljeni na razpis ministrstva in tudi vsaj deloma 
realizirani. Tako da tukaj imejte pripravljene vsaj tiste osnovne projekte, ki so v startu, da ko 
bo junija razpis, da se boste lahko na to zadevo prijavili. 
 
ODGOVOR:  
Predvideno projekti urbane mobilnosti v 2017 in 2018 : 

naziv projekta 
oz. skupine 
projektov 

prispevek 
PROJEKTA 
k 
doseganju 
kazalnikov 
iz OP 

OPIS PROJEKTA Vrednost 
projekta 

P1 Pododsek 
Ruše - 
Maribor 

Ukrep 1b 
STEBER 3 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Maribor - Ruše ;  
Projekt zajema ureditev dvosmerne kolesarske 
povezave dolžine 11,2 km med Rušami in 
Mariborom, vključno s spremljajočo 
infrastrukturo, ki bo ustrezala standardom 
daljinske kolesarske poti. 
 
Pododsek Maribor - Duplek;  
Projekt zajema ureditev dvosmerne kolesarske 
povezave dolžine 4,5km med Mariborom 
(Malečnik) do Dupleka (meja z občino) 
Investitor bo pri izgradnji kolesarske poti tako 
zasledoval sledeče namene: 
 
• izvajanje strateške usmeritve prostorskih 
razvojnih konceptov, tako lokalnih kjer nova 
kolesarska pot poveže občino Ruše z Mestno 
občino Maribor  ter sosednjo občino Duplek, tako 
prometno, kot tudi turistično, ter državnih, saj bo 
nova kolesarska pot del mednarodne Dravske 
kolesarske poti (R1) 

1.283.440,00 

P2 Pododsek 
Maribor - 
Duplek 

Ukrep 1b 
STEBER 3 
(vir CPS, 
maj 2015) 

368.440,00 

  DRAVSKA 
KOLESARSKA POT 

  1.651.880,00 

P1 Odsek "Mč 
Tezno in 
MČ Tabor" 

Ukrep 1b 
STEBER 3 
(vir CPS, 
maj 2015) 

»MČ Tezno in MČ Tabor«  
Izgradnja manjkajočih povezav med obema MČ, 
ter navezava na osnovno os 
- Kolesarska pot (dvosmerna) ob Ulici 
Pohorskega odreda  
- Kolesarska pot ob Tezenski ulici skozi Stražun 
- Kolesarska pot ob Lackovi cesti (osnovna šola) 
- Kolesarska pot ob Ilichovi in Pekrskem potoku 

429.440,00 



P2 Odsek "KS 
Razvanje in 
KS Ivan 
Cankar" 

Ukrep 1b 
STEBER 3 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Odsek »KS Razvanje in KS Ivan Cankar«  
Izgradnja manjkajočih povezav med obema KS, 
ter navezava na osnovno os 
- Ureditev kolesarske povezave ob Razvanjski 
cesti 
- Kolesarska pot ob Ljubljanski ulici 
- Kolesarska pot ob Šentiljski cesti 

368.440,00 

P3 Odsek "KS 
Kamnica in 
MČ Center" 

Ukrep 1b 
STEBER 3 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Odsek »KS Kamnica in MČ Center«  
Izgradnja manjkajočih povezav med obema MČ 
in KS, ter navezava na osnovno os 
- Kolesarska pot ob Vrbanski cesti 
- Kolesarska pot ob Gregorčičevi ulici 

246.440,00 

P4 Odsek "MČ 
Studenci in 
MČ 
Pobrežje" 

Ukrep 1b 
STEBER 3 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Odsek »MČ Studenci in MČ Pobrežje«  
Izgradnja manjkajočih povezav med obema MČ, 
ter navezava na osnovno os 
- Kolesarska pot ob Ruški cesti 
- Kolesarska pot ob Čufarjevi  
- Kolesarska pot ob Ulic Veljka Vlahoviča 

246.440,00 

  UREDITEV 
KOLESARSKE 
INFRASTRUKTURE MED 
MČ IN KS 

  1.290.760,00 

P1 Ureditev 
parkirišča 
P&R in B&R 
na 
Ljubljanski 
ulici 

Ukrep 6b, 8, 
8c, 9 
STEBER 4 
(vir CPS, 
maj 2015) 

parkirišča P&R in B&R na Ljubljanski ulici ; na 
obračališču linije 21 na Ljubljanski ulici v 
Mariboru ulici se izgradi parkirišče za motorna 
vozila kapacitete do 60 PM, ter varovana 
kolesarnica po sistemu Bike&Ride za hranjenje 
do 40 koles. lokacija predstavlja idealno 
kombinacijo kolesarskega, peš, ter motornega 
prometa v navezavi na JPP in lahko predstavljala 
izvrstno povezavo s centrom mesta.  

247.660,00 

P2 Ureditev 
parkirišča 
P&R in B&R 
na Koroški 
cesti 

Ukrep 6b, 8, 
8c, 9 
STEBER 4 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Ureditev parkirišča P&R in B&R Koroški cesti; Ob 
Koroški cesti ob liniji št. 15, 8, se izgradi 
parkirišče za motorna vozila kapacitete do 80PM 
ter kolesarnica za hranjenje do 20 koles. Lokacija 
predstavlja idealno kombinacijo kolesarskega, 
peš, ter motornega prometa v navezavi na JPP in 
lahko predstavljala izvrstno povezavo s centrom 
mesta.       

247.660,00 

P3 Ureditev 
parkirišča 
P&R in B&R 
TEZNO 

Ukrep 6b, 8, 
8c, 9 
STEBER 4 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Ureditev parkirišča P&R in B&R TEZNO; Na 
Teznem ob liniji št. 1, 3 in 12, se izgradi 
parkirišče za motorna vozila kapacitete do 
160PM ter kolesarnica za hranjenje do 50 koles. 
Lokacija predstavlja idealno kombinacijo 
kolesarskega, peš, ter motornega prometa v 
navezavi na JPP in lahko predstavljala izvrstno 
povezavo sosednje občine Miklavž s centrom 
mesta. 

75.640,00 

P4 Ureditev 
parkirišča 
P&R in B&R 
Mariborski 
otok 

Ukrep 6b, 8, 
8c, 9 
STEBER 4 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Ureditev parkirišča P&R in B&R Mariborski otok; 
Ob Koroški cesti ob liniji št. 15, 8, se izgradi 
parkirišče za motorna vozila kapacitete do 80PM 
ter kolesarnica za hranjenje do 20 koles. Lokacija 
predstavlja idealno kombinacijo kolesarskega, 

400.160,00 



peš, ter motornega prometa v navezavi na JPP in 
lahko predstavljala izvrstno povezavo s centrom 
mesta.    

P5 Ureditev 
parkirišča 
P&R 
E'Leclerc 

Ukrep 6b, 8, 
8c, 9 
STEBER 4 
(vir CPS, 
maj 2015) 

Ureditev parkirišča P&R E'Leclerc; Ob Tržaški 
cesti ob liniji št. 21, ter medkrajevnih linijah, se 
uredi obstoječe parkirišče za motorna vozila 
kapacitete 100PM ter kolesarnica za hranjenje do 
20 koles. Lokacija predstavlja idealano 
kombinacijo kolesarskega, peš, ter motornega 
prometa v navezavi na JPP in lahko predstavljala 
izvrstno povezavo s centrom mesta.       

75.640,00 

  UREDITEV SISTEMA 
P&R IN B&R Z JPP 

  1.046.760,00 

          
      SKUPAJ VSI PROJEKTI:  3.989.400,00 

 

Renato ŠKERBINC –  SDS  

… zmanjšanje sredstev za obnovo vrtcev, indeks 59, investicije v osnovne šole, indeks 29. 
Damir OREHOVEC – SMC 

… da se na področju šolstva in vrtcev osnovna dejavnost financira samo za 11 mesecev. 
Mateja DOVER EMERŠIČ –SD  

…. Močno znižana sredstva načrtujete: za nujno zdravstveno varstvo, osnovno dejavnost 
javnih vrtcev in šol, aktivnosti mladih, za vse kategorije programov socialnega varstva. 
Čeprav vsi vemo, da je potreba po socialnih transferjih  v MOM velika, tudi na račun 
neučinkovite gospodarske politike vodstva MOM. 
 
ODGOVOR:  
 
Korekcija proračunskih postavk osnovna dejavnost šol in vrtcev in za investicijsko 
vzdrževanje šol in vrtcev : ? (predlog povečanja?) glede na določen obseg lahko dodamo 
predvidene posege iz nabora!! 
 
Mateja DOVER EMERŠIČ –SD  
… znatno povečujete  sredstva za  županov kabinet, propagandne dejavnosti, odnose z 
javnostjo, protokolarne dogodke, občinsko administracijo, mednarodno sodelovanje in 
podobno, 
 
ODGOVOR:  
Povečanje sredstev za Mednarodno sodelovanje in udeležbo pri projektih izhaja iz dejstva, 
da smo v letu 2016 prijavili 13 projektov za sofinanciranje iz EU sredstev za katera je 
potrebno zagotoviti lastni delež MOM (35%). Od prijavljenih smo jih uspešno pridobili 10, ki 
so se že pričeli izvajati. (v tabeli so prikazani zneski za čas trajanja  EU »mehkih projektov«  
3-5 let!) 



 

 

V predlogu proračuna za 2016 in 2017 so zajete vse že sprejete obveznosti ( pogodbe v 
izvajanju) za investicije, investicijsko vzdrževanje in odobreni EU projekti, ki se izvajajo; prav 
tako so delno zajeti deleži, ki jih zagotavlja MOM, kot lastni delež pri projektih, ki so v fazi 
prijav oz. fazi evaluacije pri določenih organih odločanja (RS, EU): 
 
Vsi EU projekti imajo jasno vsebinsko opredelitev in finančno konstrukcijo z zelo natančno 
opredelitvijo upravičenih in neupravičenih stroškov projekta! Ponavadi, v veliki večini teh 
projektov je potrebno zagotoviti 20% - 25% lastnih sredstev na delež, ki pripada MOM. V 
projektih, ki so v fazi prijave in evaluacije in NE bodo odobreni, se predvidena sredstva tako 
ne bodo porabila! 
 
Edini razpisi, ki še niso definirani so PROJEKTI TUS-CTN iz  P.N. 6.3, 4.1 in 4.4,  katere 
prioritetne izvedbo potrdi MS MOM !   Delež sofinancerskih sredstev pa je vnaprej določen. ( 
npr.  za PN 6.3 je za MOM = 13.858.626 EUR ) 
 
V predlogu proračuna je v okviru SRPI-PP načrtovanih 4.412.931 EUR odhodkov. Predvideni 
odhodki so višji glede na preteklo leto za 2.343.898 EUR.  Razlogi za višji načrtovani plan v 
letu 2017:  

1. INVESTICIJE:  
Prenos investicij iz leta 2016:  
Zaradi pozno sprejetega proračuna in likvidnega stanja MOM se je izvedba del 
pričela v jeseni 2016.  Iz tega razloga je v letu 2017 predviden zaključek dveh večjih 
investiciji:  
- Dokončanje izgradnje Vrtca Studenci enota Pekre (990.129 EUR), 
- Dokončanje rekonstrukcije kletne etaže objekta ZD za potrebe centralne 

sterilizacije in pralnice (201.894 EUR).  

 

zap. št.  naziv projekta  

ocenjena 
vrednost 
projekta - 
znesek 

lastna 
sredstva - 

znesek 

drugi 
potencialni 
viri- znesek  

drugi 
potencialni 

viri - navedba 
vira ( ESRR, 

KS, Life+, 
Obzorje2020, 

EIB, 
nacionalni 

viri, zasebni 
viri … 

Aktivnosti za 
zagotavljanje 
skladnosti in 

dopolnjevanja 
virov*  

Projekt bo 
prijavljen za 

sofinanciranje 
v mehanizmu 
CTN (da/ne) 

1 URBACT III – 2C 59.000 8.000 51.000 ESRR V izvajanju NE 

2 URBACT III – 
Creative spirits 60.000 9.000 51.000 ESRR V izvajanju NE 

3 ELIPTIC 15.000 0 15.000 Obzorje 
2020 v izvajanju NE 

4 RESOLVE 163.400 24.510 138.890 ESRR V izvajanju NE 
5 URBAN INNO 165.947 24.892 141.055 ESRR V izvajanju NE 
6 SULPITER 82.047 12.307 69.740 ESRR V izvajanju NE 
7 GREENCYCLE 296.675 44.501 252.174 ESRR V izvajanju NE 
8 FOCUS IN CD 159.000 23.850 135.150 ESRR V izvajanju NE 
9 ENERGAP  130.000   V izvajanju NE 

10 

NEW 
GENERATION 
SKILLS 
 

          
220.000       77.000     143.000 ESRR 

V  potrditvi NE 



Nove investicije v letu 2017:  
V letu 2017 načrtujemo nove investicije, za katere v letu 2016 ni bilo načrtovanih 
sredstev:  
- Pričetek izvajanja projektov v okviru mehanizma CTN (TUS): 1.265.000 EUR 

(7.200.000 EUR v letu 2018), 
- Izgradnja doma MČ Koroška Vrata: 557.185 EUR, 
- Obnova Trga Svobode: 50.000 EUR (200.000 EUR v letu 2018). 

 
2. EU PROJEKTI:  

V letu 2016 smo uspešno pridobili EU sofinanciranje za 8 novih projektov (mehke 
vsebine). Sredstva za začetne aktivnosti smo zagotavljali iz planiranih sredstev na 
Splošni postavki za EU projekte. Projekti so se pričeli izvajati v večini v drugi polovici 
leta 2016, zato realizacija ni bila tako visoka.  V letu 2017 je na teh projektih 
predvidenih več sredstev, v skladu s planiranimi aktivnostmi v okviru prijave projekta. 
Prav tako so predvideni tudi prvi prihodki iz naslova sofinanciranja.  
 
V letu 2016 je bilo skupaj planiranih 13 projektov:  
realizacija 2016: 143.163 EUR, prihodki: 56.251 EUR. 
 
V letu 2017 je v izvajanju 9 projektov:  
predviden plan 2017: 347.950 EUR, prihodki: 171.348 EUR.   
 
V letu 2018 bo v izvajanju vsaj 8 projektov:  
predviden plan 2018: 428.025 EUR, prihodki 293.366 EUR.  

 
Lidija DIVJAK MIRNIK – LPR 

… Tretjič ograje okrog Osnovne šole Prežihovega Voranca. 
 
….v OŠ Prežihov Voranc in vsak dan prideta domov blatna do ušes dobesedno. Za župana, 
ki že fejst dolgo ni bil v tej šoli, ali pa še nikoli naj ga obvestim, da je trenutno pred šolo njiva, 
tam je namreč en prostor kjer se bi naj otroci igrali, tista bivša atletska steza, ki je njiva, zato 
ker se tam otroci igrajo je pa blato in danes je tam njiva. Zato bi vljudno prosila, da naredite 
vsaj to, kar ste obljubili in za kar je tudi gradbeno dovoljenje že pridobljeno to je vsaj ograja 
okrog te njive 
 
ODGOVOR:  
Projekt obnove oz. izgradnje ograje na igriščih OŠ Prežihov Voranc je predviden v naboru 
potrebnih investicijsko vzdrževalnih del in bo lahko realiziran ob primernem povečanju 
proračunske postavke v l. 2018.  

 

Mag. Tanja VINDIŠ FURMAN 

… Tako smo na stanovanjskem skladu pripravili tudi strategijo razvoja stanovanjskega 
sklada do leta 2025, vezanega na nacionalni stanovanjski program, v strategijo smo vključili 
tako trajnostno urbano strategijo kot predvideno gradnjo v prihodnjih letih. Vendar če želimo 
investicijsko naravnan poslovni načrt, potrebujemo dodatna finančna sredstva. 
 
ODGOVOR:  
 
V postavki PROJEKTI TUS je za leto 2017  in 2018 zajet delež  JMSS za energetsko obnovo 
in izgradnjo stanovanj. 



URAD ZA KOMUNALO, PROMET IN PROSTOR 
 

 
Odgovori na predloge in pripombe  svetniških skupin  
 
 Josip Rotar - LKP 
 
je opozoril, da Ministrstvo za infrastrukturo letos pripravlja razpis za kolesarske projekte. 
Zahteval je, da naj bodo kolesarski projekti  letos prijavljeni na razpis ministrstva in tudi vsaj 
deloma realizirani. Tako da, naj ima MOM pripravljene vsaj tiste osnovne projekte, ki so v 
startu, da ko bo junija razpis, da se bomo lahko na to zadevo prijavili.   
 
ODGOVOR:  
Sektor za komunalo in promet (SKP) je organ MOM, ki pokriva področje investicij v 
kolesarsko infrastrukturo.  Zavedamo se, da so potrebe po investicijah v to infrastrukturo 
velike, vendar  se na SKP trudimo, da plane investicij  kolikor se le da uskladimo in 
prilagodimo zagotovljenim proračunskim sredstvom. Tudi v letih 2017 in 2018 bomo sledili 
tem ciljem, seveda pa je vse odvisno od zagotovljenih sredstev, saj prijava na razpise 
zahteva lastna sredstva, katera pa so trenutno minimalna in ne omogočajo sofinanciranja v 
primeru objave razpisa ministrstva. 
 
Stanislava Naterer – DESUS 
 
Je postavila vprašanje v zvezi z Malečniškim mostom. 
 
ODGOVOR: 
V proračunu 2017 in 2018 so v obeh letih sredstva v višini 450.000 EUR namenjena projektu 
sanacije Malečniškega mostu.  
 
 
Renato Škerbinc - SDS 
 
je zahteval, da se na področju komunale  odpre  NRP in da se  v proračun za 2. branje 
vključi izgradnja ceste v Trčovo.  
 
ODGOVOR: 
Za drugo branje, se bodo v letu 2017, na postavki 152100 Investicije in investicijsko 
vzdrževanje občinskih cest,   zagotovila sredstva za izvedbo  prve faze  ceste  v Trčovo. 
Izdelovalec dokumentacije BPI jo mora  predati do 28.2.2017. Nadalje  se bo v letu 2017 
izvedla izgradnja  podpornih  sten, potrebnih  za širitev ceste, v višini 80.000 EUR. Za leto 
2018 se zagotovijo sredstva v višini 220.000 EUR za izvedbo druge faze, ki  obsega 
asfaltiranje cestišča in izvedbo pločnika. 
 
 
Milan Mikl - Nova ljudska stranka 
 
je izpostavil  sprejeti  sklep, da gre MOM  v sporazumno prekinitev pogodbe z Iskro. 
 
ODGOVOR: 
SKP bo   samo izvedel naloge, ki jih omogoča podpisana poravnava. To pomeni, da bomo v 
letu 2017  prevzeli vso opremo, ki se nahaja v skladišču Iskre in jo pripeljali v skladišče 
Nigrada. V okviru zagotovljenih sredstev bomo v naslednjih letih pričeli z posodabljanjem 
semaforskih naprav na cestnem omrežju MOM.  
 



Odgovori na predloge in pripombe samostojnih svetnikov  
 
 Melita Petelin - samostojna svetnica 
 
je izpostavila , da v predlogu proračuna ne vidi Železnikove ulice in  da je sanacija te  cesta 
nujna. 

SKP bo plan sanacij prilagodil poročilu koncesionarja (Nigrad) , ki vsako leto po zimski službi 
pripravi predlog sanacij asfaltnih površin. Že sedaj smo na osnovi ocene predvidenih 
stroškov  pridobil dodatna sredstva v višini 1.205.000 EUR. Iz tega izhaja, da se bo sanacija 
izvajala glede na prioriteto, ki jo bo določil koncesionar, saj moramo v prvi vrsti sanirati 
ceste, ki so v takšnem stanju, da jim grozi zaprtje s strani inšpektorata.  
 
 
Odgovori na predloge in pripombe  posameznih mestnih svetnikov 
 
Mateja DOVER EMERŠIČ - SD 
 
Mestna svetnica opozarja na probleme v  MČ Brezje-Dogoše – Zrkovci. Izpostavlja, da  
predlogi MČ  niso bili upoštevani,  razen ureditev kanalizacije v Ulici za peklom. V letu 2016 
naj bi bila predvidena izgradnja pločnika v Dogošah, postavitev javne razsvetljave v Zrkovcih, 
sanacija udrtega cestišča v Rožni ulici 15 in ureditev Šempetrske ulice. Opozarja, da je 
namesto vseh nerešenih več let trajajočih akutnih prometnih komunalnih problemov celotne 
MČ, neznani predlagatelj uspel pridobiti sredstva v višini 35.000 evrov za ponikovalno polje 
pri hišni številki Cesta k Dravi 5, kjer naj bi šlo  za reševanje zgolj ene hiše, ki je bila 
poplavljena v najhujšem nalivu v mesecu avgustu lanskega leta, čeprav je prišlo do vdora 
vode v kleti tudi na ostalem območju MČ.  
 
ODGOVOR: 
SKP se z navedbami mestne svetnice ne strinja, saj SKP izvaja naloge glede na prioritete in 
zagotovljena sredstva.  SKP še posebej opozarja, da nalog ne omejujejo samo sredstva v 
sprejetem proračunu, ampak tudi realizacija prihodkov, ki v največji meri otežuje pričetek 
javnih naročil in s tem dosego zastavljenih ciljev. V letu 2017 in 2018 se bomo znova trudili, 
da nam uspe izvesti vse planirane sanacije in investicije, ki bodo potrjene v proračunu. 
 
Mestna svetnica je v nadaljevanju še prosila za informacijo v zvezi z izdelavo tehnične 
dokumentacije za izvedbo ukrepa umirjanja prometa skozi Dogoše, ki je v letu 2017 
predviden in ovrednoten s 40.000 EUR. Ker je dokumentacija bila že pred časom 
pripravljena, ko so v Dogošah gradili pločnik, jo zanimata dve stvari, prvič zakaj ponovna 
izdelava tehnične dokumentacije, če le ta že obstaja, in drugič zakaj 40.000 EUR samo za 
izdelavo dokumentacije.   

ODGOVOR: 

SKP je že na seji MS MOM obrazložil, da je v gradivu za prvo branje  prišlo do pisne napake 
in da je teh 40.000 EUR namenjenih za izvedbo investicije. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Matej ŽMAVC- SD 
 
opozarja, da  se hitrostne ovire glede  smernice EU več ne gradijo, ker povišujejo emisije in 
povzročajo hrup. 
 
ODGOVOR:  
 
SKP se strinja z navedbami mestnega svetnika in že več let gradi hitrostne ovire, samo v 
primerih, ko so pritiski občanov preveliki in ko občani ter politiki ne sprejmejo argumentov 
strokovnih služb. SKP podpira usmeritev, da je potrebno upoštevanje prometnih predpisov 
doseči tako kot je praksa v tujini in ne z gradnjo nepotrebnih, okolju škodljivih  in dragih 
hitrostnih ovir, SKP podpira idejo, da MS MOM sprejeme sklep, da se hitrostnih ovir na 
območju MOM več ne gradi, razen v izjemnih primerih, ki jih predpisuje zakon (pred šolami 
in vrtci) 
 
 
Mestnik svetnik tudi opozarja na podhranjenost komunale. To se vidi v tem času, ko je 
asfaltne  flike  dobesedno odneslo iz cestišč. Mestni svetnik predlaga, da je  postavko za 
sanacijo in vzdrževanje cest  potrebno okrepiti, saj ta sredstva, ki so sedaj v proračunu, ne 
bodo zagotovila odprave teh flik.  

ODGOVOR: 

SKP se strinja z navedbami mestnega svetnika, in je dodatno pridobil  sredstva za sanacijo 
vozišč po zimski sezoni v višini 1.205.000 EUR. Sanacija vozišč bo izvedena glede na 
prioritete koncesionarja, ki bo podal poročilo stanja vozišč po izvedeni zimski službi 2016/ 
2017. 

Mestnega svetnika tudi zanima predvidena izvedba semaforja v križišču Poljske in 
Zagrebške in zakaj se povišuje priključna moč za javno razsvetljavo. 

ODGOVOR : 

SKP odgovarja, da je 40.000 EUR planiranih za financiranje tistega dela investicije, ki ni 
pokrit z opremo Iskre pridobljene v poravnavi.. Za semaforizacijo tega križišča je potrebno 
izvesti gradbena dela, kabliranje in  postavitev drogov na katere se namesti oprema, ki je 
zagotovljena  na podlagi poravnave z Iskro. Torej v proračunu so planirani odhodki za dela in 
opremo, ki jih ne bomo dobili od Iskre. Kar se tiče povečevanja priključne moči pa je to 
odvisno od zahtev Elektra (novi števci limitirajo priključno moč) in trenutne situacije, ko še ne 
prevladuje LED tehnologija, prav tako pa je  povečevanje moči  odvisno od števila novih 
porabnikov električne energije (več svetil javne razsvetljave, novi semaforji, nova prometna 
signalizacija z lastnim osvetljevanjem, novi potopni valji in podobno). 

  

Andrej Trobentar – samostojni svetnik 
 
predlaga ureditev tržnice v Novi vasi (postavitev cvetličnih korit, beljenje podhoda in sten, 
preplastitev platoja, namestitev dvigala in podobno. 
 
ODGOVOR: 
SKP bo v letu 2017 in 2018 skrbel za investicijsko vzdrževanje vse tržnih površin v MOM. Ne 
glede na dejstvo, da je končno podeljena 10 letna koncesija Snagi, ki bo izvajala to izbirno 
javno službo in skrbela za redno vzdrževanje, je na postavki za investicijsko vzdrževanje 
manj sredstev, kot pa je potreb. Za prioritetno obravnavo je bila predlagana ureditev 
centralne tržnice na Vodnikovem trgu, kjer je težava zaradi neustreznih dežnikov in 



postavitev fiksne strehe. Ostali predlogi se bodo upoštevali glede na prioritete in 
razpoložljiva sredstva. V letu 2018 pa planiramo naročiti dokumentacijo za dvigalo za gibalno 
ovirane na tržnici Tabor. 
 
Samo Robič – lista gasilcev 
 
izpostavlja problem Trčovske ceste. Ta problem je izpostavil tudi mestni svetnik Renato 
Škerbinc, zato podajamo skupni odgovor. 

ODGOVOR: 

Za drugo branje, se bodo v letu 2017, na postavki 152100 Investicije in investicijsko 
vzdrževanje občinskih cest,  zagotovila sredstva za izvedbo  prve faze  ceste  v Trčovo. 
Izdelovalec dokumentacije BPI jo bo predal do 28.2.2017. Nadalje  se bo v letu 2017 izvedla 
izgradnja  podpornih  sten potrebnih  za širitev cest v višini 80.000 EUR. Za leto 2018 se 
zagotovijo sredstva v višini 220.000 EUR za izvedbo druge faze, ki  obsega asfaltiranje 
cestišča in izvedbo pločnika. 
 

Druga zadeva na katero opozarja mestni svetnik Samo Robič je Lackova cesta med 
Radvanjem in Pekrami.  

SKP se zaveda problema prometa in neurejenih prometnih povezav med Radvanjem in 
Pekrami, vendar v letu 2017 in 2018 ni dovolj sredstev, ki bi omogočila pričetek izvedbe te 
povezave, ki je vezana na komunalno ureditev tega območja (izgradnja manjkajočega 
kanalizacijskega omrežja), ki je v trasi Lackove ceste. 
 
 
Josip  Rotar - LKP 
 

opozarja mestno upravo, da se lahko letos  prijavi na razpise iz področja trajnostne 
mobilnosti. Ti zajemajo  kolesarske projekte, kolesarsko infrastrukturo,  prenovo avtobusnih 
postajališč, kolesarnice itd. Prav tako predlaga da se Kolesarska povezava Ruše – Maribor 
preimenuje v Dravska kolesarska pot. Mestni svetnik predlaga, da se pri prenovi 
malečniškega mosta ne omejimo preveč na naprej izbrano rešitev (share space), da 
upoštevamo kolesarje pri cesti v Trčovi in da se naj uredi kolesarska površina na Šentiljski 
ter nameni več sredstev za urejanje mestnega središča. Na koncu opozarja na dejstvo, da 
so že  podali  top 10 lokacij, kjer je potrebno poskrbeti za kolesarsko infrastrukturo in prosi, 
da naj to urejamo postopoma, vsaj dve na leto. 

ODGOVOR: 

Sektor za komunalo in promet (SKP) je organ MOM, ki pokriva področje investicij v 
kolesarsko infrastrukturo.  Zavedamo se, da so potrebe po investicijah v to infrastrukturo 
velike, vendar  se na SKP trudimo, da plane investicij  kolikor se le da uskladimo in 
prilagodimo zagotovljenim proračunskim sredstvom. Tudi v letih 2017 in 2018 bomo sledili 
tem ciljem, seveda pa je vse odvisno od zagotovljenih sredstev, saj prijava na državne 
razpise zahteva soudeležbo z lastnimi sredstvi, katera pa so trenutno minimalna in ne 
omogočajo sofinaciranja v primeru objave razpisa ministrstva. V primeru, da bodo v 
proračunu zagotovljena sredstva za lastno udeležbo, se bomo  prijavili na razpis ministrstva. 
Upoštevali pa smo pripombo mestnega svetnika in za drugo branje odprli novo postavko 
Dravska kolesarska pot, ki bo nadomestila staro postavko. 
V vseh planiranih projektih v prometno infrastrukturo, SKP upošteva kolesarje in pešce, 
vendar včasih okoliščine ne omogočajo, da izvedemo vse idealno. Takšen primer imamo na 
Malečniškem mostu, kjer bomo vsekakor na novo urejali promet pešcev in kolesarjev, 



vendar smo omejeni  s statiko mosta, ki ne dopušča eksperimentiranja z dodatnimi 
obremenitvami statike mostu. 
V drugem branju je upoštevan predlog mestnega svetnika in se za leto 2018 predvidijo 
sredstva za ureditev kolesarskih površin na Šentiljski v višini 20.000 EUR, prav tako pa se v 
letu 2017 in 2018   postavka 152159 Urejanje mestnega središča poveča  za 4.000 EUR. 
Problematične lokacije na cestnem omrežju pa SKP načrtno sanira v skladu z zagotovljenimi 
sredstvi. 
 
Aleksander Županek - ZL 
 
je izpostavil uničene ceste na območju KS Bresternica –Gaj. 
 
ODGOVOR: 
 
SKP skupaj z koncesionarjem vsako leto pripravi plan sanacij cest, ki so uničene po zimski 
sezoni. V letošnjem letu je ocena škode 1.200.000 EUR, v proračunu pa je zagotovljenih 
500.000 EUR. Opozorili pa bi, da je SKP letos odprl novo postavko 511116 Vzdrževanje in 
urejanje javnih poti in občinskih cest nižje kategorije v višini 140.000 EUR, ki je namenjena 
rednemu vzdrževanju javnih poti in občinskih cest nižje kategorije ter   obsega čiščenje teh 
površin, popravila poškodb (npr. krpanje udarnih jam in mrežastih razpok) oziroma polaganje 
asfaltne prevleke preko vsega vozišča in robnih pasov, zalivanje posameznih razpok, stikov 
in reg, rezkanje zglajenih in neravnih asfaltnih površin ali izdelavo asfaltnih prevlek preko 
zgrajenih površin ter popravilo drugih podobnih poškodb. Ta dodatna sredstva se bodo po 
ključu glede na dolžino cest teh nižjih kategorij  v posamezni KS in MČ, prav tako namenila 
za sanacijo po zimski sezoni. 
 
Je postavil vprašanje za kolesarsko sprehajalno pot na področju KS Brestrnica Gaj od Sidra 
do Veslaškega centra.  
 
ODGOVOR: 
 
Projekt je že bil komuniciran med KS Brestrnica-Gaj,  službo za MČ in KS ter Projektno 
pisarno v MOM, ki bi naj izvedla prijav na UE razpis. To bo omogočeno ob zagotovitvi 
potrebne lastne udeležbe sofinanciranja iz proračuna MOM. Predlog je, da se postopek  
izvaja v Projektni pisarni, ob sodelovanju službe za MČ in KS.  
 
 
Andrej Špenga - SMC 
 
opozarja na planirane državne investicije v cestno omrežje na območju MOM. 
 
ODGOVOR: 
 
SKP skupaj s pristojnimi državnimi  organi usklajuje investicije v državno cestno omrežje, 
zato pri pripravi proračuna upošteva dinamiko izvajanja investicij, ki je dogovorjena z DRSI. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Stojan Auer - LPR 
 
je opozoril na alarmantno slabo stanje občinskih cest po zimski sezoni in na primanjkljaj 
sredstev za njihovo sanacijo 
 
SKP se strinja z navedbami mestnega svetnika, saj je trenutno zagotovljenih  samo 500.000 
EUR, zato smo zagotovili dodatna sredstva v višini 1.205.000 EUR, saj nam v nasprotnem 
primeru grozijo inšpekcijske odločbe za zaprtje nevarnih odsekov občinskih cest. 
 
Janko Leva – SMC 
 
Je izpostavil problem bazena v mestnem parku. 
 
ODGOVOR: 
SKP predlaga, da se izvede podobno kot je bilo v času Festivala LENT razpis za najem tega 
prostora, ki se lahko s podestom uredi v gostinski vrt. Izvajalec, ki bo na razpisu uspel si 
pridobi tudi vsa potrebna soglasja za izvedbo. 
 
Je izpostavil problematiko poti v parku. 
 
ODGOVOR: 
 
SKP izvaja sanacijo poti v parku skladno s sredstvi, ki so zato namenjena v proračunu v 
sklopu postavke »Urejanje in obnova obstoječih javnih zelenih površin ter klopi na javnih 
površinah« Sredstva so za ta namen v obeh proračunskih letih.      
   
 


